
Bestyrelsens beretning for det forgangne år:

Generalforsamlingen har været aflyst på grund af Covid19 i foråret.

Vi havde opstart i september 2020 hvor der efter få gange kom restriktioner som vanskeliggjorde at vi kunne holde det 

kørende på normal plan. Saunaen skulle lukkes ned og vi overvejede at kører to holds skift for at holde det kørende. 

Enden på det hele blev at, vi måtte lukke ned med en super lang pause til følge. Bestyrelsen har alligevel arbejdet 

ihærdigt – men Mette Frederiksen spærrede for alle ideer. Nu er vi startet på en frisk og klar til en ny sæson forhåbentlig 

uden restriktioner.

Vi er rigtig glade for den tilgang der har været med nye medlemmer. Vi havde en væsentlig tilbagegang under Covid19, 

men vi er nu igen oppe og har 127 medlemmer for nuværende.

Vores kasserer er gået ud af bestyrelsen et år før tid, dette af personlige årsager. Vi står med et stort dilemma, vi skal 

have valgt en ny kasserer som gerne skal genvælges på generalforsamlingen til marts 2022, dette for en toårig periode – 

så kasserer og formand ikke er på valg

samme år. 


